
   Zápis ze 7. schůze Rady obce konané 29.4.2015 v 18.30 hod. 

Přítomni:  J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš, ing. L. Dostálová (přišla o chvíli 
později) 
 
Program: 
1. Zahájení jednání 
2. Strategie obce 
3. Projekt na zasíťování části Mezibory 
4. Pochůzka po obci MK 
5. Vodoměry 
6. Nová žádost VPP 
7. Různé 
8. Závěr 
 
Jednání:  

1. Pan starosta zahájil jednání v 18.30 hod. 
Usnesení č.1/7 RO: RO schvaluje program jednání 

Hlasování 4-0-0 
2. Tvorba strategie obce. Současná strategie je na roky 2005 – 2015, tedy její platnost 

v tomto roce končí. V plánu je vypracovat novou strategii opět komunitním způsobem. 
Obec má dvě možnosti. Nabídku Ing. Fialy (cena 70 tis.) a paní Vencovské (cena 30 
tis.) obojí má své pro i proti.  
Usnesení č.2/7 RO: RO ukládá B. Křížové dodat vzor strategie od M. Vencovské.  

3. Projekt zasíťování stavebních parcel v lokalitě Mezibory. Návrh firmy Santis za 
zpracování projektu 115 tis.  
Usnesení č.3/7 RO: RO bere na vědomí a schválení odkládá na ZO.  
Starosta informoval o pochůzce po obci k doladění detailů před zahájením oprav 
místních komunikací. Uskuteční se 7.5.2015 v 8. hod. Je důležité, aby se zúčastnilo co 
nejvíc členů ZO.  
Usnesení č.4/7 RO: RO ukládá starostovi zajistit vydání informačního letáku se všemi 
informacemi pro občany o tom, jak budou probíhat práce na MK. Např. harmonogram 
prací, ceny vybudování vjezdů atd. 
 Hlasování 5-0-0 

4. Vodoměry: Starosta má další informace. Varianta elektronických odpočtů se jeví jako 
nejisté a rizikové řešení, protože je to zatím málo vyzkoušený způsob. Ještě je třeba 
zvolit cenově nejvhodnější tip. 
Usnesení č.5/7 RO: RO ukládá starostovi oslovit opět všechny, kteří pro obec dali 
nabídku na montáž vodoměrů, včetně pana Mahela s tím, že budou montovány 
vodoměry klasické. 
  Hlasování 5-0-0 

5. VPP. Na obec přišla další žádost o práci VPP.  
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Usnesení č.6/7 RO: RO schvaluje podání 1 další žádosti na celý úvazek od 1.6. do 
31.10.2015  
 Hlasování 5-0-0 

6. Různé: Školská rada navrhla, že sečení školní zahrady a zahrady u MŠ by mohli dělat 
pracovníci VPP. 
Usnesení č.7/7 RO: RO navrhuje a schvaluje, že pracovníci VPP budou sekat zahradu 
MŠ a plochy trávníků před ZŠ.  
 Hlasování 4-0-0 
- ZŠ by ráda podala projekt v rámci výzva č. 56 MŠMT na podporu čtenářské 
gramotnosti a cizích jazyků. 100% dotace.   
Usnesení č.7a/7 RO: RO schvaluje podání projektu. 
  Hlasování 5-0-0 
- Návrh P. Viliše připravit Fond rozvoje bydlení tak aby ho občané mohli co nejdříve 
využívat. 
Usnesení č.7b/7 RO: RO schvaluje tento návrh a ukládá starostovi zajistit vše 
potřebné, aby fond mohl fungovat. 
  Hlasování 5-0-0 
- Návrh B. Křížové na uspořádání pietního aktu k 70. výročí konce 2. světové války 
8.5.2015 na návsi v Dolních Borech.  
Usnesení č.7c/7 RO: RO schvaluje. 
 Hlasování 5-0-0 
8. Závěr jednání 21. hod. 
 
Blanka Křížová       Josef Březka 
místostarostka obce      starosta obce 


